
Minnesanteckningar Avelsrådsmöte 2017-10-24 

Ute Ruegg, Toril Melangen, Lisa Nilsson, Gunilla Törnqvist. Lotta Hämäläinen.  Adj: Jane Ankarbäck 

 

 

RAS. Fortsatt arbete. Hur arbetar vi vidare. 

Grosser: Så gott som klart. Innehållsförteckning samt källhänvisning ska infogas. 

Önskemål från uppfödare att höja antalet kullar (3) /valpar (20) innan avelsstopp.  

Kan det påverka rasen fortsättningsvis. Ev. ändra antalet genetiska bidrag från 60 till 40? 

Gunilla dubbelkollar med SKK hur man räknar. 

Utvärdering av hälsoprogrammen. Det är bra om det finns med i RAS så behöver vi förmodligen inte 

skriva någon egen skrivelse då det inte ska göras några ändringar. 

 

 

Berner: Så gott som klart för utskick till regionerna.  

Lägga till utvärderingen av hälsoprogrammet i sammanfattningen. 

 

Appenzeller, Entlebucher: Förenklat RAS för de små raserna. 

Ute arbetar vidare med en ev. ändring i hälsoprogrammet i samråd med övriga medlemmar i 

avelsregionen för dom små raserna. 

 

 

Hälsoregistret. 

Intresset bland medlemmarna har ökat litet att söka i hälsoregistret efter ”månadens sök” 

Ändra benämningen på listan för SH pre-test till SH-test. 

Lisa skickar en notis till webmaster ang. ändringen av namnet för publiceringen. 

 

Kommande möte: Prel. 2017-11-25 i Stockholm 

Planering inför Jubileumsåret. 

Planering för framtida Avelsrådsarbete. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


